

## Notice to Residents of the Local Service District of ANDOVER

### You are Invited to a Public Information Session Regarding the Issue Of Recreation Services in the Local Service District (LSD) of Andover (excluding residents of the Village of Aroostook and Perth-Andover)

The purpose of this session is to hear a presentation from the Village of Perth-Andover for a Shared Services Agreement to offer quality recreational programs and facilities. The Village is proposing a property tax increase of \$0.0550 per \$100 of property tax assessment to support the operation of the River Valley Civic Centre and Recreation programming for all residents for a term of 19 years commencing January 1, 2018. A representative of the Village of Perth-Andover will be in attendance to conduct a presentation and residents will be given the opportunity to ask questions.

- The public information session will take place at 7:00 p.m., Wednesday, November 1, 2017 (storm date Monday November 6) at The Masonic Lodge 1137 West Riverside Drive Perth-Andover, N.B. This session is to provide information on the proposal - no vote will take place at this session.
- The voting session will be held from 10:00 a.m. – 8:00 p.m., Tuesday, November 14, (storm date Wednesday, November 15) 2017 at Masonic Lodge 1137 West Riverside Drive Perth-Andover, N.B.

The table below shows the annual amount that would be payable based on 2017 assessment values.

Local Service District	2017 Tax Base	Funding Request @ \$0.0550
Andover	\$36,311,150	\$19,971.00

#### For more information prior to the session, contact:

Peter Kavanagh, Local Services Manager, Department of Environment and Local Government at (506) 325-4847  
If you require sign language interpretation, please call 506-634-8037 (TTY).

### Avis aux résidents du district de service locaux d'ANDOVER (excluant les résidents des villages d'Aroostook et Perth-Andover)

#### Vous êtes invités à assister à une séance d'information publique au sujet des services de loisirs dans Les district de services locaux (DSL) d'Andover

Cette rencontre a pour but de permettre une présentation par le Village de Perth-Andover concernant une entente de partage de service afin d'offrir des programmes et des facilités récréatives de qualité. Le Village propose une augmentation de la taxe foncière de \$0.0550 par \$100 d'évaluation des propriétés foncières pour un support des coûts d'opération du Centre Civic River Valley et pour la programmation récréative pour tous les résidents et ce à partir du 1er janvier 2018 pour une période de 19 ans. Un représentant du Village de Perth-Andover présentera la proposition et les résidents pourront poser des questions.

- La séance d'information publique aura lieu mercredi le 1 novembre 2017 au Centre récréatif (date de tempête lundi le 6 novembre) au Masonic Lodge, 1137, promenade West Riverside à Perth-Andover (Nouveau-Brunswick). Des renseignements seront fournis sur la proposition, mais aucun vote ne sera tenu lors de la séance.
- Le vote aura lieu le mardi 14 novembre 2017, de 10 h à 20 h au (date de tempête mercredi le 15 novembre) au Masonic Lodge, 1137, promenade West Riverside à Perth-Andover, (Nouveau-Brunswick).

Le tableau suivant indique le montant annuel à payer selon l'évaluation foncière de 2017.

District de services locaux	Assiette fiscale 2017	Demande de financement supplémentaire selon un taux de 0,0550 \$
Andover	\$36,311,150	\$19,971.00

#### Pour obtenir de plus amples renseignements avant la séance d'information, communiquez avec :

Peter Kavanagh, gestionnaire des services locaux, ministère de l'Environnement et des Gouvernements locaux, 506-325-4847.  
Si vous avez besoin d'un service d'interprétation gestuelle, veuillez téléphoner au 506-634-8037 (ATS).

## INFORMATION SHEET

### SUMMARY OF SERVICES/PROGRAMS/FACILITIES

- BASKETBALL COURTS
- TENNIS COURTS
- 2 BALL DIAMONDS
  - MINOR BASEBALL (PRACTICES, GAMES & JAMBOREES)
- SOCCER FIELDS
  - RECREATION SOCCER (PRACTICES, GAMES & JAMBOREES)
- PUBLIC POOL & SPLASH PAD
  - SWIM LESSONS
  - SWIM TEAM
  - FREE PUBLIC SWIM
  - FREE ADULT/LAP SWIM
  - FREE SWIM – PALS/SPECIAL NEEDS
  - FREE PARENT & TOT SWIM
  - KAYAK LESSONS
  - PADDLE BOARD YOGA
- RIVER VALLEY CIVIC CENTRE
  - FREE PUBLIC SKATING
  - SKATE CLUB/FIGURE SKATING
  - MINOR HOCKEY
  - REGIONAL YOUTH HOCKEY
  - MEN'S HOCKEY
  - THUNDER HOCKEY
  - BOYS & GIRLS HIGH SCHOOL HOCKEY
  - ACTIVE LIVING FITNESS CENTRE
  - MEETING ROOMS
  - FREE SCHOOL SKATING (ALL LOCAL SCHOOLS)
  - FREE SENIOR SKATING
  - FREE PARENT & TOT SKATING
  - WITAPEHTUWOK HOCKEY CLUB
- WESTERN VALLEY REGIONAL GAMES
- SUMMER DAY CAMP PROGRAM
- PALS/SPECIAL NEEDS PROGRAMMING
  - GAMES DAY
  - WESTERN VALLEY ACHIEVEMENT GAMES (SUMMER & WINTER)
  - SUMMER TIME BBQ
  - CHRISTMAS DINNER
  - SNOWSHOE LUNCHEON
- SENIOR PROGRAMMING
  - FRIDAY CARDS & GAMES (EVERY FRIDAY RVCC)
  - SENIOR SUMMER TIME BBQ
  - WESTERN VALLEY BOWLING
  - WESTERN VALLEY CURLING
  - WESTERN VALLEY SENIOR GAMES (SUMMER AND WINTER)
  - SENIOR CORN BOIL
  - FREE SENIOR SKATING (TUESDAY & THURSDAYS)
  - CHRISTMAS DINNER
- ACTIVITY CAMPS
  - ANIMAL INSTINCT, OUTDOOR ADVENTURE, SPORTS ACADEMY, ETC.
- COMMUNITY TRAILS (HIKING, BIKING, SNOWSHOEING, CROSS COUNTRY SKIING)
  - JACKRABBIT SKI PROGRAM

- PERTH-ANDOVER TRAILS DAY
- WESTERN VALLEY P.R.O. KIDS
- OPPORTUNITIES FOR YOUTH WITH FINANCIAL BARRIERS TO PARTICIPATE IN RECREATION & PROGRAMS
- SPECIAL EVENTS
  - MISS PERTH-ANDOVER PAGEANT
  - CARNIVAL CUP MEN'S HOCKEY TOURNAMENT
  - WINTER CARNIVAL FAMILY FUN DAY
  - THE DAM RUN
  - HOMECOMING/PERTH-ANDOVER DAYS
  - TERRY FOX RUN
  - WOMEN'S DAY
  - CANADA DAY CELEBRATIONS – FAMILY FUN DAY & FIRE WORKS
  - MUSIC AT THE BANDSTAND (EVERY WEDNESDAY JULY & AUGUST)
  - TUFF MUCK CHALLENGE & KIDS
  - TUFF MUCK
  - RIVER VALLEY STRENGTH COMPETITION
  - GIANT GARAGE SALE (SPRING & FALL)
  - SWIM MEETS
  - FREE GO GIRLS & ACTIVE BOYS
  - FREE OUTDOOR MOVEMENT SERIES (WEDNESDAYS AT 12:15PM IN AUGUST)

### OTHER POINTS OF INTEREST

- Total Recreation Deficit = \$377,998
- 2016 LSDs (Perth & Andover) Contribution \$28,238
- Currently residents of the Village of Perth-Andover pay \$0.3066/\$100 assessment
- Based on a home with an assessment of \$75,000
  - Home owner in the LSD of Andover pays \$0.00/year towards recreation
  - Home owner of Perth-Andover pays \$229.95/year towards recreation
- If the agreement is passed, the average assessment \$75,000 = \$41.25/year
- Information Session – Wednesday, November 1, 2017 (Masonic Lodge)
  - (Storm date Nov 6)
- VOTE DATE – Tuesday, November 14, 2017 @ 10:00 a.m. – 8:00 p.m. (Masonic Lodge)
  - (Storm date Nov 15)

**IF THIS NOTICE WAS DELIVERED TO YOUR DOOR YOU HAVE A VOICE. YOU ARE WELCOME TO COME VOTE NOVEMBER 14, 2017 AT THE MASONIC LODGE IN PERTH-ANDOVER, NB.**